
 

 

Referat - Årsmøtet i Holmesund vel 2017  

Årsmøte 2017 

 

19 medlemmer med 32 stemmer – hvor av 11 fullmakter Møtedata: 

  25. juni 2017 

16:00 – 17:50 

Sted: Tor Ingvalds garasje 

  

  

 
Dato: 25. juni 2017  

Referent: Sven Gj. Gjeruldsen 

 

1. Innkalling 
Innkalling og dagsorden ble godkjent 

 

2. Valg av møteleder og referent 
 

Antje Collet ble valgt til møteleder og Sven Gj. Gjeruldsen til referent. 

 

3. Årsmelding 2016-17 
 

Leder leste styrets årsmelding 2016-17 som ble vedtatt. 

1. Regnskap 

Kristin Heidal la frem revidert regnskap for Holmesund Vel 2016. Regnskapet er gjort opp 

med et underskudd på kroner 13 935,75  

Velets økonomi er tilfredsstillende, men Heidal påpekte at medlemstallet er gått ned fra 

2016 til 2017.  

Årsmøtet vedtok det fremlagte regnskapet. Årsmøtet ga ros til Heidal for god 

økonomistyring og for å ha ryddet opp i velets økonomi. 

Det nye styret skal se nærmere på hvordan man kan snu den nedadgående trenden av antall 

medlemmer i Holmesund vel. 

2. Kontingent 



 

 

Styrets forslag om å holde medlemskontingenten for 2018 uendret ble vedtatt. 

Kontingenten for 2018 er 200 kroner for enkeltmedlemskap og 400 kroner for 

dobbeltmedlemskap. 

3. Saker til behandling 

 

4.1: Forslag fra medlem Renie Thorleifson 

«Foreslår at Holmesund Vel går til innkjøp av hjertestarter.  Plassering på egnet sted (f eks garasjen i 

Holmesund)» 

Vedtak: Årsmøtet ber styret undersøke muligheten for å få «sponset» en hjertestarter. På bakgrunn 

av Holmesund vels økonomi kunne ikke årsmøtet støtte forslag om innkjøp av hjertestarter. 

 

4.2: Forslag fra medlem Renie Thorleifson 

«Bryggen på Teinholmen er høy og ramler noen ut i enten fra båt eller kai så er umulig å komme 

opp- langt å svømme.  En stige på enden mot øst fra sjøen og opp bør vurderes.» 

Vedtak: Bryggen på Teineholmen er Bryggeeiernes ansvar. Årsmøtet I Holmesund vel anmoder 

bryggeeierne om å vurdere hvordan sikkerheten på bryggen kan ivaretas på best mulig måte.  

 

4.3 Forslag fra Nina og Tore Strand, Tor Ingvald Olsen og Hanne Ruim, og Alice Jervell. 

 

«Teineholmen inkludert bro eies av Holmesund Vel og årsmøtet fatter følgende vedtak om regler for 

fremtidig bruk som verner fellesskapet interesser og bruk knyttet til holmen.  

1.Det skal ikke oppbevares eller installeres gjenstander eller privat utstyr på Teineholmen som grill, 

benker, teiner, badetrapp, stupebrett, sklie, seile- eller padleutstyr med videre uten styrets formelle 

godkjennelse 

2. Det er ikke adgang til vinteropplag av båter, kajaker, seilbrett eller lignende på Teineholmen. 

Styret gis fullmakt til å godkjenne oppbevaring av kajakker, seilbrett mv på anvist sted i perioden 1. 

mai til 1. september.  

3. Det skal ikke fortøyes båter på Teineholmen inkludert broen utenfor de tilviste plasser. Forbudet 

gjelder ikke kortvarig fortøyning med dregg på utsiden av holmen i forbindelse med besøk i 

Holmesund.  

4. Styret gis fullmakt til å beslutte fjerning av eiendeler som oppbevares i strid med punkt 1,2 og 3. 

Styret bør - før fjerning - sende varsel til eier dersom denne er kjent, der det også varsles om at  

Kostnader til fjerning skal bæres av eier.»  

Styret i Holmesund vel har drøftet forslaget og hadde fremmet følgende motforslag til for vurdering 

av årsmøtet. 

Forslagsstillernes punkt 1 reduseres til: «Det skal ikke oppbevares eller installeres gjenstander eller 

privat utstyr på Teineholmen.» 



 

 

Forslagsstillernes punkt 2 endres til: «Adgang til henleggelse eller opplag sommer som vinter av 

båter, kajakker, seilbrett eller liknende på holmen (Holmesund Vels grunn) skal godkjennelse av 

styret i Holmesund Vel. 

I Forslagsstillernes punkt 3 strykes formuleringen «inkludert broen».  Punktet 3 blir; «Det skal ikke 

fortøyes båter på Teineholmen utenfor de tilviste plasser. Forbudet gjelder ikke kortvarig fortøyning 

med dregg på utsiden av holmen i forbindelse med besøk i Holmesund.» 

Styret foreslår at «punkt 4 strykes.»     

Årsmøtet besluttet at det skulle voteres separat over hvert punkt i forslaget. I debatten kom det 

frem at årsmøtet ønsker at fremtidige styrer i Holmesund vel må følge bedre opp med hensyn til 

hensetting av gjenstander, båter, kajakker med videre på Teineholmen. Flere av de fremmøtte 

mente forslaget kunne oppfattes som negativt overfor allmenheten dersom det ble vedtatt. 

Forslagsstiller Strand fremholdt at det ikke var intensjonen fra forslagsstillerne.  

Årsmøtet er enig at det vil være klokt av fremtidige styrer å være tydeligere i forhold til hvilke regler 

som skal gjelde for bruk av Teineholmen, men reglene må ikke være så krevende å håndheve at få 

eller ingen ønsker å ta fremtidige verv i Holmesund Vel.  

 

Vedtak: 

Etter debatten trakk Tore Strand – på vegne av forslagstillerne – punkt 1. Årsmøtet vedtok 

enstemming styrets forslag til punkt 1. 

Forslagsstillernes punkt 2 falt med 16 mot ni stemmer. Flertallet vedtok styrets forslag til punkt to, 

med følgende tillegg: «Årsmøtet ber styret se nærmere på hvordan man kan tilrettelegge for 

organisert opplag av kajakker med videre på Teineholmen» 

Årsmøtet anerkjenner at grunneierne som grenser inn til broen fra «fastlandet» til Teineholmen, har 

en historisk rett til å fortøye i broens pilarer så fremt dette ikke er til hinder for trafikken over broen. 

Forslagstiller Tore Strand – på vegne av forslagstillerne - sitt forslag – og sluttet seg til styrets forslag 

til punkt tre. 

Punkt fire ble også trukket av forslagsstillerne, men årsmøtet ga styret fullmakt til å gripe inn overfor 

de som tar seg til rette på Teineholmen. 

1. Valg 

 
Valgkomiteen har bestått av Tore Strand, Anette Gjeruldsen og Jon Harald Svendsen. Komiteens 

forslag til nytt styre: 

 Leder Sven Gj. Gjeruldsen  

 Styremedlem  Aud Sigrid Vibran (gjenvalg) 

 Styremedlem  Erik Hulth (ny) 

 Styremedlem  Jon Harald Svendsen (ny) 

 Styremedlem   Thorleif  Thorleifson (ikke på valg) 

 Styremedlem  Sven Gj. Gjeruldsen (ikke på valg som styremedlem) 



 

 

 Vararepresentant Oddvar Berli (gjenvalg) 

 Vararepresentant Jan Viggo Kristensen (ny) 

Det ble ikke fremmet motkandidater – valgkomiteens forslag ble enstemmig bifalt av årsmøtet. 

Styret fremmet følgende forslag til valgkomite som ble enstemmig valgt. 

Anette Gjeruldsen, Tore Strand og Antje Collet. 

Årsmøtet takket avtroppende leder Antje Collett for innsatsen som hun lagt ned for Holmesund vel. 

  

Posted 10th July 2017 by Holmesund  

 


